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 校址：710303 臺南市永康區崑大路 195 號 

Address：No.195, Kunda Rd., Yong Kang Dist., Tainan City 710303, Taiwan (R.O.C.) 

 承辦單位：國際暨兩岸交流處(Office of International and Cross-Strait Affairs) 

 電話(Tel.)：+886-6-272-7175#258 

 傳真(Fax)：+886-6-205-3271 

 國際處網址：https://web.ksu.edu.tw/DAIO000/page/41421 

 線上申請網址(On-line application)：http://bir.ksu.edu.tw/io/public/ 

http://bir.ksu.edu.tw/io/public/
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重要日程表 Application Key Dates 

時程 Dates 項目  Event 

秋季 

入學 

Fall 

Semester 

2025 年 1 月 6 日-2025 年 5 月 31 日 

January 6th, 2025 –May 31st, 2025 

線上申請(https://bir.ksu.edu.tw/io/public/) 

Application (Online system) 

2025 年 8 月 20 日 

August 20th, 2025 

公告錄取名單 

Admission result 

2025 年 8 月 25 日 

August 25th, 2025 

開始寄發入學許可 

Mailing out Admission letter 

 

 

 

申請入學資訊網頁(Admission information webpage) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

申請入學系統(On-line application system) 

 

 

 

 

http://www.ksu.edu.tw/
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壹、申請資格 Eligibility 

 

一、外國學生 International Students 

申請人須符合教育部「外國學生來臺就學辦法」規定之外國學生身份 

（https://law.moj.gov.tw/LawClass/LawAll.aspx?PCode=H0110001）。 

Individuals fulfilling the identity definition in the Regulations Regarding International Students 

Undertaking Studies in Taiwan (https://law.moj.gov.tw/ENG/LawClass/LawAll.aspx?pcode=H0110001). 

 

二、學歷(力) Educational Background 

(一)具高中畢業資格者，得申請入學本校學士學位班；具副學士資格者，得申請二技班；具學士 

學位者，得申請入學本校碩士班。 

International students with a high school diploma are eligible to apply for undergraduate programs; an 

associate degree for two-year Bachelor programs, a Bachelor’s degree for Master’s programs. 

 

(二)具有與我國學制相當之同等學力資格者。 

Applicants with equivalent qualifications to the academic degree system of Taiwan can apply for 

admissions. 

 

(三)申請人畢業學校須為我國教育部認可或當地國政府權責機關或專業評鑑團體認可，符合教育

部「大學辦理國外學歷採認辦法」(https://goo.gl/29yeFG) 規定之學校或我國政府立案之學校，否則

恕不受理申請。 

Those institutions from which applicants graduated must be accredited schools approved by the Ministry 

of Education of the R.O.C. as well as in accordance with the “Regulations Regarding the Assessment 

and Recognition of Foreign Academic Credentials for Institutions of Higher Education” 

https://goo.gl/IEQcd9 .Otherwise, the application will not be accepted. 

 

(四)英制高中中學四年或五年學歷申請入學者，於原課程外需增修畢業學分。其增修畢業學分

之科目由系所另行訂定之。 

Applicant who graduated from Form 4 or Form 5 System (High school of British system of 4 or 5 years) 

and apply to enter KSU, need to earn more credits. The course profile will be arranged by each 

department. 

http://www.ksu.edu.tw/
https://goo.gl/IEQcd9
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貳、招生系所、名額與修業年限 Programs, Quota and Length of Study 

一、招生系所 Programs 

B = 學士學位 (Bachelor degree) ; M = 碩士學位(Master degree) ; D = 博士學位(Doctoral degree) ; ■ = 國

合會合作學程(TaiwanICDF Program) 

● ：(EN)英語授課學程 English-taught program (入學語言能力門檻：英語能力測驗達 CEFR B1 以上) 

Programs conducted in English: An English proficiency certificate at CEFR B1 or above is required. 

   ●：(CH)中文授課學程 Chinese-taught program (入學語言能力門檻：華語文能力測驗達 A2) 

Programs conducted in Chinese: A Chinese proficiency certificate at TOCFL A2 or above is required. 

招生系所(含組別)Department (Division) 招生學位別 Degrees 

工程學院 College of Engineering Bachelor Master Quota 

機械工程系 Department of Mechanical Engineering    

 (畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits)  

● 

(CH) 

 

23 

機械工程研究所Graduate School of Mechanical Engineering   

(畢業所需學分: 37 學分/Need to Complete 37 Credits)  
 

● 

(CH) 3 

電動車暨智慧電子工程系Department of Electric Vehicles and Intelligent 

Electronics (畢業所需學分:130 學分/Need to Complete 130 Credits)  

● 

(CH) 

 

22 

電子工程研究所Graduate School of Electronic Engineering   

(畢業所需學分: 31 學分/Need to Complete 31 Credits)   
 

● 

(CH) 2 

■ 國際機電自動化工程與管理碩士學程 International Master Program 

in Mechatronics Automation Engineering and Management 

(畢業所需學分: 31 學分/Need to Complete 31 Credits)  

 

● 

(EN) 12 

電機工程系 Department of Electrical Engineering  

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits)  

● 

(CH) 

 

20 

電機工程研究所Graduate School of Electrical Engineering   

(畢業所需學分: 30 學分/Need to Complete 30 Credits)   

 
● 

(CH) 1 

環境工程系 Department of Environmental Engineering 

(畢業所需學分: 130 學分/Need to Complete 130 Credits)  

● 

(CH) 

 

15 

環境工程研究所Graduate School of Environmental Engineering 

(畢業所需學分: 30 學分/Need to Complete 30 Credits) 

 
● 

(CH) 1 

先進應用材料工程系Department of Advanced Applied Materials Engineering 

 (畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits)  

● 

(CH) 

 

15 

http://www.ksu.edu.tw/
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招生系所(含組別)Department (Division) 招生學位別 Degrees 

工程學院 College of Engineering Bachelor Master Quota 

材料工程研究所 Graduate School of Materials Engineering 

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits) 

 
● 

(CH) 1 

資訊工程系 Department of Information Engineering 

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits)  

● 

(CH) 

 

13 

資訊工程研究所Graduate School of information Engineering 

(畢業所需學分: 32 學分/Need to Complete 32 Credits) 

 
● 

(CH) 1 

智慧機器人工程系Department of Intelligent Robotics Engineering 

(畢業所需學分: 130 學分/Need to Complete 130 Credits)  

● 

(CH) 

 

12 

智慧機器人工程研究所Graduate School of Intelligent Robotics Engineering 

(畢業所需學分: 35 學分/Need to Complete 35 Credits) 

 
● 

(CH) 1 

電腦與遊戲發展科學學士學位學程 

Computer and Game Development Program 

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits)  

● 

(CH) 

 

10 

 

 

招生系所 (含組別) Department (Division) 招生學位別 Degrees 

創意媒體學院 College of Creative Media Bachelor Master Quota 

視覺傳達設計系Department of Visual Communication Design 

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits） 

● 

(CH) 

 

15 

視覺傳達設計研究所 Graduate School of Visual Communication Design 

(畢業所需學分: 30 分/Need to Complete 30 Credits） 

 
● 

(CH) 1 

視訊傳播設計系 Department of Motion Pictures and Video 

(畢業所需學分: 131 學分/Need to Complete 131 Credits） 

● 

(CH) 

 

15 

媒體藝術研究所 Graduate School of Media Arts 

(畢業所需學分: 30 學分/Need to Complete 30 Credits） 

 
● 

(CH) 1 

空間設計系 Department of Spatial Design 

(畢業所需學分: 131 學分/Need to Complete 131 Credits） 

● 

(CH) 
 15 

環境設計研究所Graduate School of Environment Design 

(畢業所需學分 30 學分/Need to Complete 30 Credits） 

 ● 

(CH) 
1 

公共關係暨廣告系Department of Public Relations and Advertising 

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits） 

● 

(CH) 

 

15 

http://www.ksu.edu.tw/
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招生系所(含組別) Department (Division) 招生學位別 Degrees 

智慧生活管理學院 College of Applied Intelligence Management Bachelor Master Quota 

企業管理系 Department of Business Administration 

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits) 

● 

(CH) 
 22 

企業管理研究所Graduate School of Business Administration 

(畢業所需學分: 39 學分/Need to Complete 39 Credits) 
 

● 

(CH) 3 

資訊管理系 Department of Information Management 

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits) 

● 

(CH) 
 20 

資訊管理研究所 Graduate School of Information Management 

(畢業所需學分: 30 學分/Need to Complete 30 Credits) 
 

● 

(CH) 1 

房地產開發與管理系 Department of Real Estate Development and 

Management (畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits) 

● 

(CH) 
 10 

房地產開發與管理研究所 

Graduate School of Real Estate Development and Management 

(畢業所需學分: 35 學分/Need to Complete 35 Credits) 

 
● 

(CH) 1 

休閒遊憩與運動管理系 

Department of Recreation and Sport Management  

(畢業所需學分: 130 學分/Need to Complete 130 Credits)  

● 

(CH) 
 10 

餐飲管理及廚藝系 

Department of Food and Beverage Management and Culinary Arts 

(畢業所需學分: 130 學分/Need to Complete 130 Credits)  

● 

(CH) 
 20 

時尚展演事業系Department of Fashion and Performance 

(畢業所需學分: 130 學分/Need to Complete 130 Credits)  

● 

(CH) 
 10 

樂齡生活產業管理學士學位學程  
B.A. Degree Program in Senior Living Industry Management 

(畢業所需學分: 128 學分/Need to Complete 128 Credits)  

● 

(CH) 
 10 

幼兒保育系Department of Early Childhood Care and Education 

(畢業所需學分: 129 學分/Need to Complete 129 Credits) 

● 

(CH) 
 10 

http://www.ksu.edu.tw/
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二、招生名額與修業年限 Quota and Length of Study 

 

學制 

Program 

名額 

Quota 

修業年限 

Length of Study 

學士學位(四技)  

Bachelor degree programs 
300 

四技一般修業年限為 4 年，若學生沒有在一般修業年限內完 

成學業，至多僅能延長 2 年時間。 

Undergraduate programs require four years of study; however, 

students who are unable to fulfill their requirements within the 

designated time may be granted extensions of up to two years. 

碩士學位 

Master degree programs 
30 

碩士班課程為 1 至 4 年，研究所學生需要在修業期限內完成碩士論

文。 

Graduate programs leading to a Master’s degree require 1 to 4 years. 

Students who enter graduate school are required to complete their thesis 

on time. 

 

 

參、報名方式 Application method: 

             線上申請，申請網址如下： Online application website：http://bir.ksu.edu.tw/io/public/ 

 

肆、應繳資料 Required Documents 

一、登入系統填寫入學申請資料 Please log in application system. (http://bir.ksu.edu.tw/io/public/) 

二、個人資料蒐集聲明暨同意書 Personal information collection statement and agreement. 

三、護照影本Photocopy of passport 

四、經認證之最高學歷英文或中文畢業證書 One photocopy of official highest degree diploma. 

五、經認證之英文或中文成績單 One photocopy of complete highest degree transcript. 

六、自傳 Autobiography. 

七、語言能力證明文件 Language Proficiency Certificate 

 

註(Note)：申請英語授課學程之非英語母語者須繳交兩年內的TOEFL iBT 87 或TOEFL ITP 543 或雅思有達4.0或多益550分或

相當於B1之證書。申請中文授課學程的非中文母語者須繳交A2級別之TOCFL證書。 

Applicants who are not English native speakers applying for English-taught programs are required to submit TOEFL iBT 87 or TOEFL 

ITP 543, or IELTS 4.0 or TOEIC 550 or certificates equivalent to B1, taken within the last two years. If applicants who are not Chinese 

native speakers applying for Chinese-taught programs must submit TOCFL certificates of A2 level. 

 

八、推薦信 (非必繳) Recommendation Letter (Not mandatory) 

九、研究計畫 (非必繳) Thesis Proposal (Not mandatory) 

十、財力證明或獎學金證明文件One photocopy of official bank statement/Scholarship Recipients Certificate 

 

 

 

http://www.ksu.edu.tw/
http://bir.ksu.edu.tw/io/public/
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註(Note)：最近三個月內經由金融機構提出之中文或英文存款證明新臺幣NTD 100,000 元以上（美金 3,300）或外交部臺灣獎

學金、國合會獎學金...等證明文件，帳戶至少存續一年以上。 

An official bank statement (in Chinese or English) that indicates an account balance of more than NTD 100,000 (USD 3,300). The 

statement has to be issued by a financial institution and cannot be older than 3 months at the time of the application OR scholarship 

application certificate (ex: MOFA, TaiwanICDF etc). The account has to be existed for over one year since its opened date. 

註(Note)：申請者若為本校畢業生，其財力證明以在台 3 個月做為基礎評估，須達新台幣 45,000 元以上（美金 1,500）。 

For applicants who are former/current students of Kun Shan University, the bank statement of these applicants should be at least NTD 

$45,000 (USD $1,500).

註(Note)：以上之財力證明限申請者本人或者三等親內（父母、祖父母、兄弟姊妹）出具的銀行財力證明、匯款證明。

The account holder of the bank statement should be applicants themselves or their third-degree relatives.

十一、切結書 Declaration 

十二、其他有利文件(如：語文證明、中文或英文自傳、證照、獎狀…等)

Other supportive documents. 

(For example: Language Ability Certificates, autobiography in Chinese or English, certificates of examinations, 

awards etc.). 

http://www.ksu.edu.tw/
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伍、錄取 Admission results 

一、錄取公告 Admission announcement 

說明： 

1.申請系統顯示之審核結果並非錄取結果 

The review result shown in the application system is NOT the admission result. 

2.本校於審查申請件後召開甄審委員會，並依會議結果公告錄取名單，且以正式錄取通知單通知

申請者 Kun Shan University will conduct an evaluation committee after reviewing the applicant's 

application documents and announce the admission result according to the results of the meeting. 

Official Admission Letters will then be given out to applicants by Kun Shan University. 

 

二、成績複查Enquiry on Results 

對於本項招生錄取結果有疑慮者，於錄取名單公告後一週內提出複查申請，申請方式以E-MAIL 

或傳真寄至本校國際暨兩岸交流處辦公室，逾期不受理。 

For any question about the results, the applicant can submit an enquiry on results form by e-mail or fax 

to the Office of International and Cross-Strait Affairs within 1 week after the announcement of 

application results. 

 

三、申訴程序 Appeals procedure 

秋季班考生對結果認為有損及其權益時，得於 2025 年 9 月 1 日前填寫考生申訴書（附表五）

向本校提出申訴。 

For any question or complaint about admission procedure, the applicant can submit a written 

statement (Chart 5) to the Office of International and Cross-Strait Affairs of KSU before September 

1st, 2025 (Fall semester applicants) after the announcement of admission results. 

 

陸、註冊入學 Registration 

一、學期時程 Semesters: 

秋季班 114 學年度第 1 學期 2025 年 9 月開始。 

Fall semester of 2025 begins in September, 2025. 

二、錄取生應依入學通知書之規定辦理報到註冊手續，並繳驗護照、畢業證書及成績單，始得註冊 

       入學。 

Admitted student should arrive at the KSU campus for registration prior to the date specified on the 

admission document. Passport and copies of diploma and transcripts should be presented.  

 

http://www.ksu.edu.tw/
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柒、其他申請注意事項 Notices 

一、報名時繳交之「畢業證書」及「歷年成績單」，除海外臺灣學校所發者外，應依教育部「大學 

        辦理國外學歷採認辦法」規定辦理。 

 The diploma and transcript submitted for application review shall first be authenticated in   

 accordance with the rules promulgated by the ROC Ministry of Education, except for diplomas and  

 transcripts issued by overseas Taiwanese or overseas Chinese schools. 

 

二、錄取者應於註冊時繳交經我國駐外使領館、代表處、辦事處或其他經外交部授權機構驗證之外 

        國學校最高學歷證明文件之正本（經本校查核存檔後歸還）。 

 All admitted students should register with the relevant offices by the designated time, following  

 administration procedures. The required documents will be stated and detailed in the admission  

 package. 

 

三、已報名或錄取之學生，如經發現申請資格不符規定或所繳交之證件有變造、偽造、假借、 冒  

        用等不實情事者，未入學者即取消錄取資格；已入學者開除學籍，亦不發給任何學歷證明；  

        如將來在本校畢業後始發現者，除勒令繳銷其學位證書外，並公告取消其畢業資格。  

  Admission shall be denied and / or the student shall be dismissed from KSU after admission if there  

  are any violations of the general academic honor code and / or in the authenticity of the applicant’s  

  documents. Those who have graduated shall have their diploma revoked. 

 

四、114 學年度大學部收退費標準如下網址，僅供參考。 

        114 學年之收退費標準以教育部正式核准之收退費為準： 

Following tuition and fees for the 2025 academic year Fall semester are for reference only until those 

for the 2025 academic year are officially finalized. （單位：新臺幣 Currency: NTD） 

KSU Charge and refund→https://web.ksu.edu.tw/DAAO000/page/ 

KSU Dormitory information→https://eng-web.ksu.edu.tw/DASACLS/page/40327 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.ksu.edu.tw/
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五、預估在台支付費用 Estimated expenses in Taiwan (The fee may be subject to change as appropriate.) 

 

項目 Item 費用 Fees 

6 個月外國新生醫療保險(註) 

6 months New International Students’ Medical Insurance(NISMI) (Note) 

初抵台時自行繳納給本校 Student must pay these fees to school on the first registration date. 

 
註(Note)：外國新生需於居留滿六個月後始符合健保投保資格，但為保障學生安全，未能參加健保之

前 6 個月，須辦理外國新生醫療保險，學生需於註冊時自行負擔前 6 個月費用，共 3,000元。 

Note: The newly arrived students who have not stayed more than 6 months will not be required to underwrite 

an NHI policy. Hence, those who cannot join NHI will join in NISMI for first 6 months is NTD 3,000. 

   NTD 3,000 

  宿舍保證金 Dormitory deposit 
NTD 3,000 
(It will be returned when 

student graduates) 

宿舍房卡押金 Dormitory room card deposit 
NTD 200 
(Return the deposit after 

receiving the student ID card) 

   全民健康保險 National Health Insurance (NHI) 
NTD 4,956 / 6 Months 

(from the second semester) 

  健康檢查 Body Health Check-up  NTD 600 / semester 

  學生團體保險 Student Group Insurance  NTD 565 / semester 

  電腦實習費 Computer Lab Usage Fee NTD 1,340~NTD 1,440 

  電腦及網路通訊使用費 Computer and Internet Usage Fee  NTD 300 / semester 

  外僑居留證 Alien Resident Certificate (ARC)  NTD 1,000 / year 

  銀行開戶 Bank Account opening  NTD 1,000 

  (預估值)每月生活費 Estimated living expenses  NTD 8,000 / a month 

 

 

 

 

 

 

http://www.ksu.edu.tw/
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六、獎助學金資訊 Scholarship Information 

崑山科技大學僑外學生獎助學金核給要點 

099 年  4 月  12 日  98 學年度第 2 次學生事務會議通過 

099 年  12 月  7 日  99 學年度第 1 學期學生事務會議修正通過 

100 年  3 月  29 日  99 學年度第 2 學期學生事務會議修正通過 

100 年  7 月  6 日第 563 行政會議修正通過 

102 年  9 月  11 日第 577 次行政會議修正通過 

104 年  11 月  4 日第 590 次行政會議修正通過 

105 年  1 月  6 日第 591 次行政會議修正通過 

108 年  9 月  11 日第 614 次行政會議修正通過 

110 年 7 月  7 日第 625 次行政會議修正通過 

111 年 11 月  23 日第 633 次行政會議修正通過 

 

一、崑山科技大學(以下簡稱本校)為辦理核發僑外學生獎助學金，依本校「僑外學生獎助學金核給要

點」，特訂定本校「僑外學生獎助學金核給要點」(以下簡稱本要點)。 

 

二、申請資格 

(一)新生：凡依本校外國學生入學辦法申請入學者，本校外籍生入學審查委員會於審查入學資格時

(僑生則經海聯會分發或經本校單招錄取時)，同時核定其獎助。 

(二)在校生：凡依本校外國學生入學辦法申請入學者；僑生則經海聯會分發或經本校單招錄取者，

渠在本校就學一學年以上、具有正式學籍之僑外學生，並符合下列規定者得申請： 

1.研究生：前一學年學業平均成績達八十分以上，操行達八十分以上，且行為表現無不良記錄者。 

2.大學生：前一學年學業平均成績達七十分以上，操行達八十分以上，且行為表現無不良記錄者。 

 

三、核發方式： 

本校僑外學生獎助學金分為四類，其獎助種類如下： 

(一)創辦人獎助學金：減免學雜費及學期間在校住宿費。 

(二)董事長獎助學金：減免學雜費。 

(三)校長獎助學金：減免學期間在校住宿費。 

(四)國際菁英獎助學金：減免學雜費新台幣 1 萬元至 3 萬元。 

 

四、新生申請件於本校獎學金國際學生申請入學甄審會議時，得因入學評分成績及家境經濟水平等因素， 

        決議核定其獎學金或助學金之種類。領取上述四類獎助學金者，需自行負擔網路費、電腦實習費及 

        保險費等費用。 

 

五、受獎助者義務及規範 

(一)受獎助生如保留學籍，原核定獎助學金之資格即予取消。待復學之該學年度，於指定申請時間

重新提出申請。 
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(二)受獎助生註冊入學後，於獎助期間內，離校時間超過一個月以上者，應即停止核給獎助學金。

但如有交換學生或實習等有特殊事由者，經系所指導教授與主管簽准，不在此限。 

(三)受獎助生於受獎助期間內，如有違反本校校規，受小過以上、大過以下處分者，自處分確定後，

立即取 消當學期之受獎助資格並繳回已獎助金額，且取 消次學期獎助學金申請資格。但經學校評

估後，得以校園 服務代替懲處者，於退還當學期獎助金額後，可回復下一學期之獎助學金申請資

格。受大過 (含)以上處分者自處分確定後，立即取消當學期之受獎資格並繳回已獎助金額，且取消

次兩學期獎學金申請資格。 

(四)受獎助生須於新學期協助系、所、院或行政單位義務服務每週至少五小時，並做為次學期申請

時之參考。義務服務之相關規範由國際暨兩岸交流處統籌協調辦理。 

(五)受獎助生新學期所選修課程任一科目如有缺曠課累積達該科目

授課總時數三分之一者，即撤銷其獎勵資格。 

 

六、獎助學金分配 

每年視本校獲發分配之經費情況平均分配，受獎名額及金額視僑外學生實際情況調配運用。 

 

七、獎助學金核給時間 

各該學年之上學期獎助學金自當年八月起核發至隔年一月止，其下學期獎助學金則自當年二月起核

發至七月止。 

 

八、申請時間 

(一)新生：依本校境外新生申請入學時程辦理。 

(二)在校生：每學年申請制，於每年 5 月 31 日(秋季入學者)及 11 月 30 日(春季入學者)前向國際暨兩

岸交流處提出申請。 

 

九、在校生獎助學金申請應繳交文件： 

(一)獎助學金申請表一份。 

(二)前一學年成績單一份。 

(三)獎懲紀錄表。 

(四)活動/比賽之獎狀或證明。 

 

十、申請手續 

(一)依本要點向國際暨兩岸交流處提出申請。 

(二)凡逾期申請、證件不足或不合規定者不予受理。所繳交之申請表件，不論核准與否，概不發還。 

 

十一、審查程序 

由國際暨兩岸交流處統整申請表單及相關資料。審查會議由副校長召集並為會議主持人，

審查委員由教務長、學務長、國際長及各學院院長所組成。本獎助學金之核發悉經審查

委員開會討論後決議之。若有特殊案例，陳請校長核定後實施。 

 

十二、本要點經行政會議通過後公布實施；修正時，亦同。 
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Foreign Students Scholarship Grant Essential Points of Kun Shan University 

 

Approved by 2nd Student Affair Meeting of Academic Year 2009 on Apr. 12, 2010 

Revised by 1st Semester Student Affair Meeting of Academic Year 2010 on Dec. 7, 2010 

Revised by 2nd Semester Student Affair Meeting of Academic Year 2010 on Mar. 29, 2011 

Revised by the 563 Executive Meeting on July 6, 2011 

Revised by the 577 Executive Meeting on September 11, 2013 

Revised by the 590 Executive Meeting on November 4, 2015 

Revised by the 591 Executive Meeting on January 6, 2016 

Revised by the 614 Executive Meeting on September 11, 2019 

Revised by the 625 Executive Meeting on July7 ,2021 

Revised by the 633 Executive Meeting on November 23, 2022 

 

1. Requirements 

o (1) New students: When foreign students apply for admission according to the application 

process of KSU, its foreign student admission committee, while evaluating their admission 

qualifications, will at the same time make a determination on financial aid for students. 

o (2) Current students: Must be registered students who have studied at KSU at least one 

academic year and meet the following criteria: 

 i. Graduate students: Must have achieved a GPA of at least 80 points and earned at least 

80 points on the character evaluation during the prior academic year and must not have 

been cited for bad behavior. 

 ii.Undergraduate students: Must have achieved a GPA of at least 70 points and earned at 

least 80 points on the character evaluation during the prior academic year and must not 

have been cited for bad behavior. 

 

There are four categories of scholarships for foreign students at this school as follows. 

 

o (1) Founder Scholarship: Tuition fees and accommodation at a school dormitory during school 

semesters are waved. 

o (2) Board Chairman Scholarship: Tuition fees are waved. 

o (3) President Scholarship: Accommodation at a school dormitory during school semesters is 

waved. 

o (4) International Elite Scholarship: A reduction of NT$10,000～NT$30,000 in tuition fees. 

Recipients of the above four categories of scholarships are responsible for expenses such as Internet 

using fee, Computer using fee, and Student insurance. 

 

2. Recipient’s obligations and rules 

o (1) If a scholarship recipient is on a leave of absence, his or her scholarship eligibility is 

immediately revoked. When he or she resumes studying at the school, he or she must submit a 

new scholarship application during the prescribed time for that academic year. 
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o (2) If a scholarship recipient goes outside Taiwan to study in another country as an exchange 

student or a short-term researcher, his or her scholarship will be suspended. The duration of the 

original scholarship cannot be extended. 

o (3) After registering at the school and while receiving the scholarship, if a recipient leaves the 

school for more than a month, the scholarship shall be immediately stopped unless his or her 

guiding professor and the appropriate supervisor have approved the absence for special 

circumstances. 

o (4) While receiving scholarship, if a recipient violates school rules for which a punishment of 

between a minor demerit and a major demerit has been issued and finalized, the recipient’s 

scholarship eligibility shall be immediately revoked and the recipient shall return the scholarship 

already received. He or she also loses the eligibility to apply for scholarship for the following 

semester. If the school deems that the recipient’s punishment may be substituted with campus 

service, the recipient may return the scholarship already received and become eligible to apply 

for scholarship for the following semester. If a recipient receives a finalized punishment of a 

major demerit or more severe, the recipient shall return the scholarship already received, and his 

or her eligibility to apply for scholarship shall be suspended for the following two semesters. 

o (5) In the new semester, scholarship recipients shall provide departments, graduate schools, 

colleges, or administrative units with at least five hours of voluntary service each week. The 

service record will be used in the process of the application process for the next semester. The 

voluntary service shall be coordinated by the International and Cross-Strait Affairs. 

o (6) If a scholarship recipient misses more than a third of total class hours in any of the classes 

that he or she has enrolled in the new semester, the scholarship eligibility shall be revoked 

immediately. 

3. Scholarship Allocation 

It depends on the annual budget our school has been awarded. The awarded candidate and amount will 

be allocated based on practical situation of the foreign students who registered at KSU. 

4. Scholarship Grant Time 

The scholarship for fall semester will be issued between August and January the next year. For spring 

semester, it will be issued between February to July. The amount of the scholarship is for six-months 

period. 

5. Application deadline 

o (1) New students: handled in accordance with the admission application process. 

o (2) Current students: Once each academic year, apply to the International and Cross-Strait 

Affairs before May 31. 

6. Current students Document to be submitted 

o (1) One copy of Scholarship Application Form. 

o (2) Transcripts of the previous school year. 

o (3) The moral evaluation statement. 

o (4) Certificates or awards for attending any activities, games or competitions. 

7. Application Procedure 

o (1) Based on “The Essential Points” to submit your application to the International and 

Cross- Strait Affairs. 
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o (2) The application will not be handled if it is over the deadline, or one of the 

required documents was missing, or disqualified. 

8. Evaluation process 

The International and Cross-Strait Affairs is responsible for the collation of applications and 

relevant information. The evaluation committee is made up of the vice president, as its 

chairperson, and the deans of academic affairs, student affairs, international and cross-strait 

affairs, and each college. This committee meets and discusses before it decides on the 

scholarship applications. Special cases will be submitted to the president’s office for 

determination and execution. 

The Essential Points will be promulgated and implemented upon approval at the executive meeting. 

The procedure will be the same when it is revised. 
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附表一 
 

 

切結書 

Declaration 
(請詳細閱讀並逐一確認 Please read it carefully and tick all boxes that apply.) 

□ 1.本人保證不具中華民國國籍法第二條所稱中華民國國籍。 
I hereby certify that I do not hold the nationality of Republic of China. (Please refer to Article 2 of 
Nationality Law of the Republic of China for ROC Nationality Definition.) 

□ 2.本人保證曾具有中華民國國籍，但自內政部許可喪失中華民國國籍之日起至今已滿八年。 
I hereby certify that I have not been a citizen of the Republic of China in the last eight years. This 
cover the period between the day of annulment of my citizenship of the Republic of China as approved 

by the ROC Ministry of Interior and the first day of a new semester at Kun Shan University. 

□ 3.本人保證不具僑生身份且在台並未以僑生身份申請大學校院。 
I hereby certify that I do not possess overseas Chinese student status or have previously applied to 
colleges/universities with this status in Taiwan. 

□ 4.本人所提供之最高學歷畢業證書在畢業學校所在國家均為合法有效取得畢業資格，所持之證

件相當於中華民國國內之各級合法學校授予學位。 
I hereby certify that the certificates of the highest-level diploma I provide are valid and authentic from 
my school, and they are equivalent to the degree level that universities/institutes offer in the Republic 

of China. 

□ 5.本人不曾在台以外國學生身份完成高中學校學程，或未曾經國內大學校院退學。 
I hereby certify that I have not finished high school programs in Taiwan with international student 
status, or ever dropped out/withdrew from colleges/universities in Taiwan. 

□ 6.上述所陳之任一事項同意授權貴校查證，如有不實或不符規定等情事屬實者，本人願依貴校

相關規定辦理，絕無異議。 
I hereby authorize Kun Shan University to verify any information provided above. I am willing to 
follow the rules and regulations of Kun Shan University without any objections should the information 

provided be found untruthful. 

申請人簽名 Signature of Applicant：   日期 Date：  (dd/mm/yy) 
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Kun Shan University 
崑山科技大學 

個人資料蒐集聲明暨同意書 

Personal Information Collection Agreement 

 

Acting according to Article 8 of the Personal Information Protection Act,  the Office of International and 

Cross-Strait Affairs of Kun Shan University (hereinafter referred to as the Organizer) hereby discloses 

to you the following information that you should read carefully before filling out the application:  

 

1. The Organizer has to collect personal information about you to process the “Application for 

Enrollment and Exchange Student Status from Foreign Students” or the “Application for Exchange 

Student Status Overseas from Kun Shan University Students”. The collection, processing and use of 

personal information about you shall be subject to regulations set forth in the Personal Information 

Protection Act and related laws. The personal information to be collected and used this time is as listed 

in the application form. The said information will be used in evaluation and selection meetings and 

posted online. It includes the name, department and nationality of the student, etc. The use will be 

permanent. The user will be the Organizer. 

 

2. You may act according to Article 3 of the Personal Information Protection Act and apply to the 

Organizer for access to, duplication of, or presentation of supplementations or changes to the personal 

information about you that the Organizer has collected or request the Organizer to stop collecting,  

processing or using such information. However, with information that the Organizer has to retain in 

order to execute its duties as required by law, the Organizer may not comply with your request.  

 

3. You have the liberty to decide whether to provide your personal information. However, if you refuse 

to provide related personal information, the Organizer will be unable to accept your application.  

 

 

Applicant Signature/Seal:                                                                                

 

 

 

MM                         DD               YY 

 

附表二 
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附表三 
 

 

崑山科技大學 

114 學年度國際學生入學招生申訴書 

Kun Shan University 

International Students Admission Result Appeal Application Form 

 

申訴考生 

Appeal 

Applicant 

姓名 
Name 

 
 

聯絡電話 
Telephone 

日(Day) 

報名系別 
Register 
Department 

  

夜(Night) 

通訊地址 
Address 

 

申訴事由(Reason for complaint)： 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

※注意：春季班申請者請於 2025 年 2 月 14 日前填妥本申訴書寄回本校，逾期或資料不

齊不予受理。 

※Important: Deadline for receiving the application is due on Feb.  14th, 2025 of GMT+8 

(Spring semester applicants). Overdue application or incomplete material will not be accepted 

as cases. 
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